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1. Insert the dowels  into the head ends of the bed side-pieces.
Caution! Only use the outer drill holes.

2. Start at one corner with the threaded screws and join the bed side-pieces and 
the headboard and footboard together.
Tip! First turn the two screws with the ball head of the Allen key and then tighten 
fi rmly with the short, straight end.

3. Repeat this step 3 times.

4. Determine the height of the bed slats and then attach the 4 supporting battens
at the appropriate points on the bed side-pieces with the connecting screws .

5. Insert the plastic foot into the central cross-member for support.

6. Mount the central cross-member in the same plane as the supporting battens
with the enclosed Euro screws  and the brackets on the headboard and footboard.
Caution! Note the double drilling pattern for the frame and the cross-member for 
the two different heights.

7. Set the plastic supporting foot of the central cross-member to the appropriate height 
for the supporting battens.

8. Optional:
Lay the bed slats and secure them with the 6 wood screws  into the support battens 
and the central cross-member. 
Slide the bed boxes under the bed and screw the fascias onto the drawers.
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Los geht’s … Ready, set, go …

1. Stecken Sie die Dübel  in die Kopfenden der Bettsazargen.  
Achtung! verwenden Sie nur die äußeren Bohrlöcher.

2. Beginnen Sie an einer Ecke mit den Gewindeschrauben  um Zarge und Kopf-/ 
Fußteilmiteinander zu verschrauben.  
Tipp! Drehen Sie zuerst die beiden Schrauben mit dem Kugelkopf des Inbusschlüssel  
ein und und ziehen Sie dann mit dem kurzen geraden Ende fest an.

3. Wiederholen Sie diesen Schritt 3 mal.

4. Legen Sie die Höhe des Lattenrostes fest und befestigen die 4 Auflageleisten dann  
an der entsprechenden Stelle mit den Verbinderschrauben .

5. Stecken Sie den Kunststofffuß zur Unterstützunmg in die Mitteltraverse.

6. Montieren Sie die Mitteltraversen in der gleichen Ebene wie die Auflageleisten  
mit den beiliegenden Euroschrauben  und den Winkeln am Kopf-/Fußteil.  
Achtung! Beachten Sie das doppelte Bohrbild bei der Zarge und der Traverse  
für die beiden unterschiedlichen Höhen.

7. Stellen Sie den Kunststofffuß der Mitteltraverse auf die entspreche Höhe zu den  
Auflageleisten ein.

8. Optional:  
Legen Sie die Rolllattenroste ein und befestigen sie dieses mit den  
6 Holzschrauben  in den Auflageleisten und der Mitteltraverse. 

Schieben Sie die Bettkästen unter das Bett und schrauben Sie die Blende  
an die Schublade.

12 Euroschrauben  
6,3 × 18 mm  
12 pc. Euro screws  
6.3 × 18 mm

8 Dübel 8 × 50 mm 
8 pc. fixing dowels  
8 × 50 mm

16 Verbinderschrauben  
8 × 50 mm 
16 pc. Connecting 
screws 8 × 50 mm

8 Gewindeschrauben 
M8 × 60 mm  
8 pc. threaded bolts  
M8 × 60 mm

(Optional Lattenrost) 
12 Holzschrauben  
4 × 40 mm  
 (optional for bed slats) 
12 pc. Wood screws  
4 × 40 mm

Alles komplett? All right?
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